
 

 

 Αθήνα,  12 Μαρτίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς  τον Υπουργό Υγείας   

Θέμα: Τεράστια προβλήματα στην αναβάθμιση του Κέντρου Υγείας Βόνιτσας – Κίνδυνος 
για ασθενείς και προσωπικό 
 
Σοβαρές δυσλειτουργίες και ανεπανόρθωτες επιπτώσεις στη λειτουργία του Κέντρου Υγείας 
Βόνιτσας έχουν προκληθεί από την έναρξη των εργασιών ενεργειακής αναβάθμισης του κτιρίου, 
που πραγματοποιούνται υπό την εποπτεία της 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας (Υ.ΠΕ). 
 
Πρόσφατα, ξεκίνησαν οι κτιριακές παρεμβάσεις στο Κέντρο Υγείας Βόνιτσας από την ανάδοχο 
εταιρία. Το προσωπικό του Κ.Υ. εξέφρασε σοβαρές επιφυλάξεις σχετικά με το χρονικό σημείο 
έναρξης, καθώς η εκτέλεση τέτοιων παρεμβάσεων στην καρδιά του χειμώνα εγκυμονεί 
κινδύνους τόσο για τη λειτουργία της δομής όσο και για την ασφάλεια των εργαζομένων και των 
ασθενών. 
 
Ωστόσο, παρά τις προειδοποιήσεις, ο εργολάβος προχώρησε άμεσα στην πλήρη αποξήλωση 
της στέγης, χωρίς να εφαρμόσει μια τμηματική προσέγγιση που θα επέτρεπε τη συνέχιση της 
λειτουργίας του Κέντρου Υγείας. Οι συνέπειες αυτής της απόφασης ήταν δυσμενείς: 
• Η δυνατή νεροποντή που ακολούθησε προκάλεσε πλημμύρα στο εσωτερικό του κτιρίου, 
οδηγώντας σε βραχυκύκλωμα και διακοπή ρεύματος. 
• Ιατρικά μηχανήματα και ηλεκτρονικός εξοπλισμός βρέθηκαν σε άμεσο κίνδυνο καταστροφής. 
• Το προσωπικό του Κέντρου Υγείας – ιατροί, νοσηλευτές, τεχνικοί και διοικητικοί υπάλληλοι – 
έθεσαν εαυτούς σε κίνδυνο, καταβάλλοντας υπεράνθρωπες προσπάθειες για να διασώσουν 
τον εξοπλισμό και να αποτρέψουν ακόμη μεγαλύτερη καταστροφή. 
 
Το αποτέλεσμα αυτής της επιπόλαιης διαχείρισης είναι η δραματική επιβάρυνση των υπηρεσιών 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας, στερώντας από πάνω από 15.000 πολίτες τη δυνατότητα 
άμεσης και ασφαλούς υγειονομικής περίθαλψης. 
 
Η κατάσταση στο Κέντρο Υγείας Βόνιτσας αποτελεί ένα ακόμη παράδειγμα προχειρότητας και 
ελλιπούς σχεδιασμού που πλήττει τους πολίτες και διαλύει το ήδη επιβαρυμένο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας. Απαιτούνται άμεσες παρεμβάσεις για την αποκατάσταση της λειτουργίας του και την 
προστασία του ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού που, για ακόμη μία φορά, βρίσκεται στην 
πρώτη γραμμή, παλεύοντας κάτω από αντίξοες συνθήκες. 
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 
1. Ποιος έδωσε την έγκριση για την εκκίνηση εργασιών μέσα στον χειμώνα, 

αδιαφορώντας για τις συνέπειες στη λειτουργία του Κέντρου Υγείας; 
 

2. Γιατί η εποπτεύουσα αρχή (6η Υ.ΠΕ) δεν υποχρέωσε τον εργολάβο να εφαρμόσει 
τμηματική αποκατάσταση και να λάβει όλα τα απαραίτητα μέτρα ώστε να 
διασφαλιστεί η συνέχιση των υγειονομικών υπηρεσιών; 

 
 

3.  Πώς διασφαλίζεται η υγειονομική ασφάλεια των πολιτών, όταν επιχειρείται η  
μεταφορά υπηρεσιών σε έναν ακατάλληλο χώρο που χρησιμοποιείται για εκδηλώσεις 
του ΚΑΠΗ; 
 
   
            Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 




